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Raadsadviescommissie Economie, Financiën, Toerisme en 
Recreatie 

Gemeente Valkenburg aan de Geul  
Verslag van de vergadering de dato 30 november 2016 
 

Aanwezig  
Voorzitter: J. Blom  
Griffier: J. Pluijmen 
Leden:  N. Dauven(AB), W. Weerts (AB), J. Mlodzick(AB), P. Zwakenberg(AB), H. Trimbos  
  (VVD), M. Smeets(VVD)* M. Knubben(CDA), G. Silverentand-Nelissen(CDA),  

P. Wester(CDA), S. Savelsbergh-Auf den Kamp(PGP), J. Smeets(PGP), A. Hidding 
(D66), E. Ruijgers(D66) en H. Janssen(D66) 

College: R. Meijers en J. Vermeer 
Directie/: D. Renkens, B. Mennens, C Buijtendijk en R. van Knippenberg 
ambtenaren 
 

Afwezig  W. Beckers(VVD) en T. Rooding(VVD)* 
 
*plaatsvervanger(ster) voor een afwezig lid 

De geluidsbestanden en andere bijlagen van deze vergadering kunt u raadplegen bij de betreffende agendapunten in iBabs. 
 

Nr. Onderwerp Behandeling 
 

1.  
 

Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. Hij heet de aanwezigen 
van harte welkom en meldt aanwezigheid conform 
bovenstaand overzicht. 

2. Spreekrecht Burgers Er zijn geen aanmeldingen ontvangen voor het spreekrecht. 

3. Vaststelling van de agenda / 
aanmelden punten voor de 
rondvraag 

De voorzitter stelt de volgende wijzigingen voor: 

 de raadsnota ‘consequenties professionalisering 

Kerststad’ aan de agenda toe te voegen en te 

behandelen als agendapunt 10 en bij de behandeling 

mee te nemen de raadsinformatiebulletins (35) 

professionalisering evenementen en (42) 

professionalisering Kerststad; 

 bij agendapunt 14 ‘voorstel college betreffende kosten 

voor inhuur specialistische kennis en noodzakelijke 

mitigerende (beschermings)maatregelen groeven en 

vleermuizen’ mee te nemen het raadsinformatiebulletin 

(38) groeven en vleermuizen; 

 als bespreekpunt 15.e aan de agenda toe te voegen het 

raadsinformatiebulletin (43) stand van zaken realisatie  

kunstgrasvelden; 

 de presentatie ICT-plannen te behandelen als 

agendapunt 7.  

De gewijzigde agenda wordt vastgesteld.  

De fracties CDA, PGP en D66 hebben vragen ingediend voor 

de rondvraag. 

4. Raadsplanner Er zijn geen zaken te melden. 

5. Vaststellen van de verslagen 
van de commissie EFTR de dato 
21 september 2016, 27 septem-
ber 2016 en 26 oktober 2016 

Naar aanleiding van de aangeboden conceptverslagen zijn 

geen op- of aanmerkingen ontvangen. De verslagen worden 

vastgesteld conform de aangeboden concepten. 

6. Actielijst De actielijst is gelijktijdig met de uitnodiging digitaal 

verzonden. De commissie neemt de actielijst voor 
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kennisgeving aan. 

7. Presentatie ICT-plannen door 

de heer R. van Knippenberg 

 

De heer R. van Knippenberg verzorgt een presentatie. 
Reactie leden S. Savelsbergh-Auf den Kamp, H. Janssen en  
L. Mlodzick. 

8. Voorstel college betreffende 

vaststellen tarievenbesluit 

planjaar 2017, inclusief 

verordeningen 
 

Inbreng eerste termijn leden H. Trimbos, S. Savelsbergh-Auf 
den Kamp, M. Knubben, N. Dauven en E. Ruijgers. 
Beantwoording/toezeggingen wethouder Meijers: 

 ten aanzien van de loon- en overheadkosten die hiermee 
zijn gemoeid kan desgewenst voor de raadsvergadering 
een betere uitsplitsing op papier worden gezet; 

Schriftelijke beantwoording: in het kostenbesluit 
naheffingsaanslag parkeerbelastingen zitten de kosten 
gespecificeerd. Het document, waarin de berekening van de 
kosten is verwerkt, is bijgevoegd. Het gaat om twee 
formatieplaatsen. Per formatieplaats bedraagt de overhead. 
€ 32.712,00. Dat laatste bedrag vind je terug in de 
programmabegroting, pagina 81. Zie bijlage. 
 

 jaarlijkse derving precariobelasting: naar verwachting is 
deze vrij laag, derhalve is hier in de meerjarenbegroting 
geen rekening mee gehouden. Indien dit spannende 
gevolgen heeft, komt het college hier uiteraard direct 
op terug. 

 
Inbreng tweede termijn leden S. Savelsbergh-Auf den Kamp, 
A. Hidding, W. Weerts en H. Trimbos. 
Beantwoording wethouder Vermeer: de vraag inzake het 
nieuwe uitstallingenbeleid wordt beantwoord bij de vragen 
voor de rondvraag. De commissie stemt hiermee in.  
 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de 
raad (geen hamerstuk). 

9. Voorstel college betreffende 

controleprotocol jaarrekening 

2016 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de eerste termijn. 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de 
raad (hamerstuk). 

10. Voorstel college betreffende 
consequenties professionalise-
ring Kerststad  

Inbreng eerste termijn leden E. Ruijgers, H. Trimbos, N. 
Dauven, W. Weerts, M. Knubben en S. Savelsbergh-Auf den 
Kamp. 
Beantwoording/toezeggingen wethouder Vermeer: 

 bij toename bezoekers: er is geen andere mogelijkheid 
dan opschalen; 

 in de kostenraming veiligheid Kerststad Valkenburg zoals 
weergegeven op pagina 3 van de raadsnota staat een 
bedrag ad € 1.000,00 voor entertainment Walramplein. 
Via het verslag wordt beantwoord wat hier de diepere 
gedachte achter is; 

 
Schriftelijke beantwoording: het bedrag dat voor 
entertainment op het Walramplein staat, is bedoeld om 
ervoor te zorgen dat het Walramplein zo aantrekkelijk 
wordt gemaakt voor o.a. gezinnen met kinderen dat zij daar 
de Parade gaan zien. Muziek zorgt voor entertainment 
voorafgaand aan de Parade, tussen het vertrek en de 
aankomst op het Walramplein en er direct na”. 
Entertainment wordt in samenwerking met de ondernemers 
op het plein opgepakt. Deze werkwijze wordt al sinds 2014 
gehanteerd en blijkt te werken”.  
 

 de hulpverlening is strak geregeld en wordt zwaar 
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gemonitord; 

 openingstijden politiebureau: hier gaat de gemeente 
niet over, het is alleen mogelijk hier ongerustheid over 
uit te spreken. Hij zegt toe dit kenbaar te geven bij de 
politie; 

 evaluatie activiteiten 2015: dit had in januari/februari 
2016 moeten plaatsvinden, dit is helaas niet gelukt. Hij 
zegt toe dat de evaluatie over de activiteiten in 2016 in 
de 2e vergadering van 2017 aan de raad wordt 
voorgelegd, de signalen vanuit de hulpdiensten en het 
RUD worden hier eveneens in meegenomen; 

 het verkeers- en vervoersplan van Traffic Support wordt 
ter inzage gelegd; (zie bijlage bij het verslag) 

 activiteiten commandotoren Berkelpoort: de raads- en 
commissieleden ontvangen een uitnodiging om te komen 
kijken (de uitnodiging is inmiddels verzonden); 

 het is de bedoeling het organiseren van evenementen 
helemaal opnieuw te belichten. Het voornemen is om 
het uitvoeren van evenementen en de daarbij behorende 
verantwoordelijkheden helemaal buiten het 
gemeentehuis te zetten, zodat voor de gemeente slechts 
een regiefunctie overblijft. Zodra een en ander handen 
en voeten krijgt wordt dit aan de raad voorgelegd. 

 
Beantwoording/toezeggingen wethouder Meijers: 

 het is geen kostenpost en derhalve wordt er geen btw 
over berekend. Hij stelt voor op een ander moment met 
lid Ruijgers te bespreken hoe het bij dit soort posten in 
zijn werk gaat en de commissie hier vervolgens nader 
over te informeren. 

Schriftelijke beantwoording: wij zijn er in het gesprek met 
de heer Ruijgers niet op teruggekomen. Maar het antwoord 
is heel simpel: het is geen kostenpost en derhalve wordt er 
geen btw over berekend. Gesprek met de heer Ruijgers ging 
over vakantiegeld en de reserve personeel, antwoord daarop 
staat hieronder 
 
Inbreng tweede termijn leden W. Weerts, N. Dauven,  
M. Knubben en H. Trimbos. 
Beantwoording/toezeggingen wethouder Vermeer: 

 de vraag van lid W. Weerts inzake de parkeermeter op 
de parkeerplaats bij de scouting wordt via het verslag 
beantwoord; 

 
Schriftelijke beantwoording: de automaat is defect. Er 
heeft spoedoverleg plaatsgevonden met de installateur 
(TMC). We hebben opdracht gegeven om de mankementen 
zo snel mogelijk te herstellen. Dit wordt op korte termijn 
door TMC ingepland. 
 

 op het gebied van professionalisering is door Traffic 
Support een slag gemaakt, maar de gemeentelijke 
verkeersregelaars die zich verder ontwikkeld hebben 
worden hier eveneens bij betrokken; 

 opschaling betekent circa € 10.000,00 extra, de 
specificatie van een en ander wordt voor de 
raadsvergadering aan de raad verstrekt (zie bijlage bij 
het verslag); 

 activiteiten commandotoren Berkelpoort: naast alle 
activiteiten die daar plaatsvinden worden er ook data 
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verzameld. Die data vormen straks de basis voor de 
evaluatie van Kerststad Valkenburg 2016, maar dit past 
ook in het verhaal van het totale evenementenbeleid, 
om te kijken of dit richting de buitenkant anders kan 
worden georganiseerd zodat er voor de gemeente slechts 
een regiefunctie overblijft. Qua professionaliteit wil het 
college daar eveneens een kwaliteitsslag maken; 

 het geld dat door de gemeente wordt uitgegeven aan 
alle zaken die nu buiten gebeuren: straks komt het 
college opnieuw naar de raad om te kijken welke kosten 
na alle redelijkheid voor de gemeente kunnen zijn en 
welke kosten neergelegd kunnen worden bij de mensen 
die het meest baat hebben bij die evenementen; 

 hij doet zijn best een brede evaluatie van Kerststad 
2016 in het begin van 2017 aan de raad voor te leggen 
en de evaluatie van het evenementenbeleid voor de 
Kaderbriefbehandeling; 

 op 19 december a.s. krijgt de raad een laatste update 
van de financiële gevolgen; 

 daar waar toezeggingen over zijn gedaan wordt de 
raadsnota aangepast. 

 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de 
raad (geen hamerstuk). 

11. Voorstel college betreffende 
tweede algehele bijstelling 

begroting 2016 (najaarsnota) 
 

Inbreng eerste termijn leden G. Silverentand-Nelissen,  
S. Savelsbergh-Auf den Kamp, E. Ruijgers, H. Trimbos,  
W. Weerts en N. Dauven. 
 
Rond 20.55 uur schorst de voorzitter de vergadering. 
Rond 21.10 uur heropent de voorzitter de vergadering. 
 
Beantwoording/toezeggingen wethouder Meijers: 

 het niet halen van de taakstelling/bezuinigingstraject 
formatie was reeds aangegeven in de Kadernota, maar 
dit heeft niets te maken met de 11% bezuiniging op het 
gemeentelijke apparaat. De kosten worden veroorzaakt 
door het hoge aantal langdurig zieken/het inhuren van 
externe krachten. Hoeveel % zieken er zijn heeft geen 
invloed op de taakstelling, maar het kost het college 
bijzonder veel moeite aan de taakstelling te voldoen. 
Tijdens de programmabegroting is aangekondigd dat er 
in de loop van 2017 een nieuw voorstel aan de raad 
wordt voorgelegd, want men kan niet roekeloos blijven 
bezuinigen op de ambtelijke organisatie. Op diverse 
punten binnen de organisatie zijn posities te weinig c.q. 
te mager ingevuld om aan de zaken te kunnen voldoen; 

 minder inkomsten uit parkeerboetes: dit heeft voor een 
deel te maken met de parkeergarage en met een beter 
parkeergedrag; 

 bouwleges: bij de posten parkeertarieven, bouwleges en 
de toeristenbelasting wordt naar gemiddelden gekeken. 
Voor wat betreft de bouwleges wordt een gemiddelde 
aangehouden ad € 250.000,00 op jaarbasis, maar dit kan 
fluctueren. Een aantal grotere bouwleges die er normaal 
zijn, zijn nu niet gevallen, maar dit betekent niet 
minder werk voor de ambtenaren want het aantal 
aanvragen is ongeveer gelijk gebleven. De kosten blijven 
gelijk en dit heeft hier ook invloed op. Stel volgend jaar 
loopt het Leeuwterrein van stapel, dan ontvangt de 
gemeente een hoop bouwleges, uiteraard staan daar ook 
flink wat kosten tegenover; 
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 lagere toeristenbelasting: dit heeft o.m. te maken met 
de slechte weersomstandigheden in het voorjaar. Wat de 
uitkomst wordt durft hij nog niet te zeggen, want nog 
niet alle aangiften op dit vlak zijn binnen; 

 ten lasten legging algemene dekkingsreserve/ 
egalisatiefonds: hij verwijst naar pagina 21 van 29 van 
de Kadernota 2015, hier staat dat ten aanzien van de 
egalisatiereserve is besloten dit in te zetten voor het 
Walramplein. Voor dit soort zaken kan hier dan ook geen 
beroep op gedaan worden en komt het uit op de 
algemene dekkingsreserve; 

 reserve/voorziening vakantie: dit staat op de balans, het 
had eigenlijk in 2017 moeten gebeuren en het bedrag 
wordt in 2017 als voorziening opgevoerd. Hij komt hier 
later op terug; 

 
De accountant heeft ons niet op de vingers getikt, want had 
zelf aangegeven dat de voorziening moet worden gevormd, 
maar niet in 2015 (wat wij gedaan hebben) maar pas in 
2016. De voorziening bedraagt € 200.000,- afgerond en is 
ten laste gebracht van de algemene dekkingsreserve. Het 
resultaat van de jaarrekening 2015 is dus niet beïnvloed. Op 
de balansdatum 31 december 2015 staat deze voorziening, 
in de begroting van 2017 is de voorziening verdwenen. 
Waarom, omdat in 2017 19 maanden vakantiegeld moet 
worden uitbetaald in verband met de nieuwe cao.  
 

 exploitatiereserve personeel: op dit moment is dit  
€ 14.000,00; 

 stand van zaken snippergroen: er is voor € 30.000,00 aan 
snippergroen opgehaald; 

 stand van zaken onder uitputting: dit wordt pas in maart 
2017 helder, als alle verrekeningen etc. binnen zijn; 

 vleermuizenproblematiek: voor dit jaar/voor deze 
projecten is dit € 100.000,00. Dit is exclusief de kosten 
voor veiligheidsmaatregelen Fluwelengrot. Er wordt 
circa € 25.000,00 uitgegeven aan echt mitigerende 
maatregelen, waar geen rekening mee gehouden was. 
Met de rest was wel rekening gehouden. De kosten voor 
wat betreft de veiligheidsmaatregelen worden bij de 
Fluwelengrot in rekening gebracht, al zijn vooraf geen 
afspraken gemaakt over de hoogte van de bijdrage, juist 
omdat de kosten vooraf niet inzichtelijk waren; 

 overschot/resultaat jaarrekening betrekken bij 
najaarsnota: dit heeft waarschijnlijk betrekking op de 
essentaksterfte, want die kosten zijn daar als zodanig 
opgevoerd. Dit geldt eveneens voor de maatregelen voor 
de vleermuizenproblematiek;  

 € 500.000,00 uit reserve personeel, reorganisatiekosten, 
tekorten leges, vakantiegeld, etc., is er teveel 
uitgegeven of te weinig ontvangen: hierover wordt op 
dinsdag 6 december a.s. in het college gesproken. De 
raad wordt hier nader over geïnformeerd. 

 
De brief aan D66 is tijdens de collegevergadering 
geaccordeerd op 13 december 2016. Zie bijlage. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de 
raad (geen hamerstuk). 
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12. Voorstel college betreffende 

vaststellen aanpassingen 

Algemene subsidieverordening 

Gemeente Valkenburg aan de 

Geul 2016 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de eerste termijn. 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de 
raad (hamerstuk). 

13. Voorstel college betreffende 

promotiecampagne Valkenburg 

2017 
 

Inbreng eerste termijn leden W. Weerts, H. Trimbos en  
S. Savelsbergh-Auf den Kamp.  
Beantwoording/toezeggingen wethouder Vermeer: 

 de gemeente is mede initiatiefnemer, men heeft een 
prima doel voor ogen en wil daarnaast ook partner zijn 
in het terughalen van het winkelpubliek dat met een 
grote boog om Valkenburg heen is gereden; 

 de vraag wie er op dit moment voor welk bedrag precies 
mee gaat, wordt via het verslag beantwoord; 

 
Schriftelijke beantwoording: met de ondernemers-
organisatie VOC is afgesproken dat additioneel aan het 
promotiebudget voor het komende jaar een bedrag wordt 
toegevoegd van € 5.000,00. Het budget kan daarmee worden 
verhoogd met ongeveer 20%.  
Ter informatie geven wij mee dat de omzet van het VOC 
tegen de € 20.000,00 per jaar is. Dat betekent dat ook de 
ondernemersvereniging belangrijke waarde hecht aan de 
start van een brede promotiecampagne. 25% van het eigen 
budget wordt ingezet. 
Verder hebben we in gesprekken met de ondernemers 
afgesproken dat we begin januari bijeenkomsten plannen 
met alle ondernemers uit het centrum. Nadrukkelijk is met 
de VOC en de Kon Horeca afgesproken dat de gemeente 
faciliterend is, maar dat de promotie vooral moet komen 
vanuit de ondernemers zelf. Samen moeten zij zorgen voor 
een breed gedragen aanpak. Dat is ook het doel van onze 
bijeenkomsten in januari 2017. Bij dat brede draagvlak 
hoort ook een individuele (financiële) inzet van elk bedrijf 
individueel om de eigen campagnes op de gezamenlijk af te 
stemmen. 
 

 uiteraard is de gemeente vertegenwoordigd in het 
overleg. 

 
Inbreng tweede termijn leden W. Weerts en N. Dauven 
Beantwoording/toezeggingen wethouder Vermeer: 

 op dit moment is er sprake van fase 1, al is wel 
afgesproken gezamenlijk naar een vervolg te kijken. 
Betrokken partijen hebben zich samengepakt en het 
college vindt dat men daar deel van uitmaakt; 

 Wifi is een initiatief van de ondernemers die er zelf in 
investeren. Er worden geen wifikanalen aangesloten op 
bepaalde kamers, het is de bedoeling dat bezoekers in 
het centrum met hun telefoon kunnen internetten 
zonder dat men daar zelf voor hoeft te betalen; 

 het college is ervan op de hoogte dat het Europees 
parlement heeft afgesproken dat roamingkosten binnen 
Europa worden afschaft. Er is geen directe koppeling 
met Cloud Controle en er komt geen Wifi ter verhoging 
van de veiligheid. 

 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de 
raad (geen hamerstuk). 
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14. Voorstel college betreffende 

kosten voor inhuur 

specialistische kennis en 

noodzakelijke mitigerende 

(beschermings)maatregelen 

groeven en vleermuizen 

Inbreng eerste termijn leden N. Dauven, M. Knubben, 
H. Trimbos en E. Ruijgers. 
Beantwoording/toezeggingen wethouder Meijers: 

 de investering die van de gemeente wordt gevraagd is in 
feite niet aan de gemeente. De vraag was of de 
gemeente middels een vergunning de kerstmarkt en 
andere activiteiten in de grot door wilde laten gaan. Er 
is alles op alles gezet om dit te kunnen realiseren. De 
gemeente moet zich (net als de provinciale- en de 
rijksoverheid) aan de regels houden, zo niet dan had de 
kerstmarkt niet door kunnen gaan; 

 door dit proces kwam men er achter dat ook op andere 
zaken de vergunningen niet op orde zijn, bijvoorbeeld 
voor de activiteiten in groeven. De Cave Experience is 
aan de kerstmarkten gekoppeld om ervoor te zorgen dat 
die onder deze vergunning valt. Verder zijn hier nog 
geen vragen over gesteld, maar ook dit wordt bekeken 
om te voorkomen dat zich de problemen van vorig jaar 
opnieuw voordoen; 

 de wetgeving waar men nu mee te maken heeft gaat per 
1 januari 2017 veranderen omdat de rijksoverheid er dan 
niet meer bij betrokken is. De nieuwe regelgeving wordt 
bestudeerd zodat men tijdig weet wat er bij bepaalde 
omstandigheden aangaande de flora en fauna moet 
gebeuren. Wat de kosten daarvan zijn kan hij nu niet 
zeggen, want vooraf is niet duidelijk wat daarbij komt 
kijken. Voor bijvoorbeeld iedere vleermuizensoort zijn 
andere maatregelen nodig; 

 er is geen sprake van samenwerking met andere 
gemeenten omdat de gemeente Valkenburg aan de Geul 
de enige gemeente is die een dergelijke grot in haar 
bezit heeft; 

 met de fluweelgrot is kortgesloten dat de kosten die de 
gemeente nu maakt bij hun in rekening worden 
gebracht, daar heeft de fluweelgrot mondeling mee 
ingestemd. Hoe hoog het uiteindelijke bedrag is weet hij 
nu nog niet en er is geen 100% garantie dat de 
fluweelgrot de kosten zal betalen. Maar in feite heeft de 
gemeente de fluwelengrot nu uit de brand geholpen, 
anders had men het hele traject zelf moeten 
doorzoeken. Hij gaat er dan ook vanuit dat men de 
factuur van de gemeente zal betalen. 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de 
raad (geen hamerstuk). 

15. Bespreekpunten:  

15.a Raadsinformatiebulletin (35) 

professionalisering 

evenementen 

Meegenomen bij de behandeling van agendapunt 10. 

15.b Raadsinformatiebulletin (37) 
verhuur winkelunits Aan de Kei 

Er zijn geen nadere vragen of opmerkingen gemaakt naar 
aanleiding van dit raadsinformatiebulletin. 

15.c Raadsinformatiebulletin (38) 
groeven en vleermuizen 

Meegenomen bij de behandeling van agendapunt 14. 

15.d Raadsinformatiebulletin (42) 
professionalisering Kerststad 

Meegenomen bij de behandeling van agendapunt 10. 

15.e Stand van zaken realisatie  
kunstgrasvelden (43) 

Inbreng eerste termijn leden W. Weerts en H. Trimbos. 
Beantwoording/toezeggingen wethouder Meijers: 

 de tennisclub in Houthem is inderdaad buiten 
beschouwing gelaten, wel is aan deze club een bedrag 
ter beschikking gesteld om de all-weather banen te 
realiseren. Hieraan was de voorwaarde verbonden dat 
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het tenniscomplex in Berg aan de gemeente zou worden 
overgedragen en dat vastgoed valt toe aan de gemeente;  

 indien men niet onder het zogenaamde sportbesluit zou 
vallen, zou men over de velden btw moeten verrekenen. 
Derhalve is een bedrag ter beschikking gesteld waarbij 
er rekening mee gehouden is, dat men eventueel btw 
moet betalen. Indien dat niet hoeft, is er een exclusief 
btw bedrag ter beschikking; 

 bij Walram moet er nog aan de verlichting worden 
gesleuteld en in Berg en Terblijt moet er nog een extra 
kabel worden getrokken. Dus of het definitief rond is 
voor Kerst durft hij niet te zeggen. 

16. Gewestelijke aangelegenheden 
 

Mededelingen wethouder Meijers: 

 gezondheidsrisico’s kunstgrasvelden: het RIVM heeft van 
de minister de opdracht gekregen om vóór 1 januari 
2017 een onderzoek uit te voeren en dat onderzoek is 
nog niet afgerond. Op dit moment is het standpunt van 
het RIVM ongewijzigd, namelijk dat men er gewoon op 
kan voetballen. Dat de clubs zelf maatregelen nemen is 
hun goed recht, maar het college wacht het advies van 
RIVM af. Zodra het concluderende besluit van RIVM 
binnen is, zal het college een besluit nemen en dit aan 
de raad voorleggen. 

17. Rondvraag De fracties CDA, PGP en D66 hebben vragen ingediend voor 
de rondvraag. Zie bijlage.  

18. Sluiting Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter rond 22.57 
uur de vergadering. Hij dankt de aanwezigen voor hun 
inbreng. 

 

 
Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie EFTR de dato 25 januari 2017. 
 
 
J. Blom        J.W.L. Pluijmen, 
voorzitter       griffier 


